

錦田公立蒙養學校通函 No : E103/2020

有關 2021-2022 年度開學

敬啟者：

1. 本學年暑假將由 7 月 14 日至 8 月 31 日止。
2. 2021-2022 年度開學首 5 天，9 月 1 至 7 日，學生下午 12:30 放學。
3. 9 月 8 日（星期三）開始全日上課。

日期	時間	事項
8 月 21 日（星期六）	上午 10:00 - 11:00	小一及插班生迎新日
9 月 1 至 7 日	上午 8:00 - 下午 12:30	9 月 1 日：*派已訂課本
		9 月 2 日：*拍攝學生照
9 月 8 日（星期三）	上午 8:00 - 下午 3:30	依時間表全日上課

- *備註：
1. 9 月 1 日上午 10:00 - 中午 12:00，「光明書局」到校派發已訂課本。
 2. 9 月 2 日上午，本校提供拍攝證件相服務。(\$10/12 張)
 3. 上述有關服務純屬方便家長和學生，家長可以自由選擇是否向上述供應商購買有關服務及產品。
 4. 如有查詢，請致電 2476 2414 與李玉鳳主任聯絡。
 5. 請於 7 月 6 日（星期二）或之前簽閱電子通告。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年七月二日

Dear Parents/Guardians,

New school year 2021-2022 arrangement

1. Summer holiday starts from 14th July 2021 and ends on 31st August, 2021. The first day back to school is on Wednesday 1st September 2021.
2. School will end at 12:30 p.m. on the first five days (1st September - 7th September) of the new school year.
3. School will resume normal hours (8:00 a.m. to 3:30 p.m.) on the following Wednesday 8th September 2021.

Date	Time	Programs
21 st August (Saturday)	10:00 a.m. – 11:00 a.m.	Orientation Day for new students
1 st – 7 th September (Wednesday to Tuesday)	8:00 a.m. – 12:30 p.m.	1 st September: * textbook distributing
		2 nd September: * photo taking
8 th September (Wednesday)	8:00 a.m. – 3:30 p.m.	Normal school hours as scheduled on school timetable

* Remarks

1. **1st September:** * Kwong Ming Book Store will come to school to distribute textbooks from 10:00 a.m. to 12:00 n.n. on Monday.
2. **2nd September:** * Taking photos for students on Tuesday. (12 photos for \$10).
3. The above suppliers are only for reference. Parents are free to choose whether to purchase the relevant services and/or products from the above suppliers or find your own suppliers.
4. For inquiry, please contact Ms Li Yuk Fung at 2476 2414.
5. Please sign e-notice on or before 6th July 2021(Tuesday).



Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal